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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  28. 8. 2019 
 
 

Z  A P I S N I K 
7. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 27. 8. 2019 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine 
Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Milan Škufca, Tomaž 
Zorc, Zoran Remic, Aleš Starič, Matjaž Ožek (prišel ob 17.15) 
 
Odsotni: Blanka Pust (opravičeno) 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, mag. Valerija Jarm– OU 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članov in članic občinskega sveta in da je 
občinski svet sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  
 
DNEVNI RED 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 28.05.2019 
2. Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri OŠ 

Mirna v šolskem letu 2019/2020 
3. Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi cen programov v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
4. Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2019/2020 
5. Informacija o organiziranju SOU Mirnsko Temeniška dolina v prihodnje (gradivo bo dostavljeno čla-

nom OS pred sejo na mizo) 
6. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta - seznanitev 
7. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 28.05.2019 
 
Aleš Starič je opozoril na napako pri 4. točki; besedilo: »Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je 
potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa.« se nadomesti z besedilom: 
»Član Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP), Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa.« 
 
Aleš Starič se iz opravičenih razlogov 6. redne seje ni udeležil.  
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Nadalje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se popravljen zapisnik 6. redne seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 28.05.2019. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna v 
šolskem letu 2019/2020 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka I za družbene dejavnosti. 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD) Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o oblikovanju osmih oddelkov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna in 
uporabi povečanega normativa za šolsko leto 2019/2020, v predloženi vsebini.  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
Ob 17.15 uri  je na sejo prišel Matjaž Ožek. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi cen programov v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka I za družbene dejavnosti. 
 
Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala 
sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o dopolnitvi Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri 
OŠ Mirna v predloženi vsebini.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2019/2020 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka I za družbene dejavnosti. 
 
Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala 
sprejem predlaganega Sklepa. 
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Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občina Mirna zagotavlja sredstva za šolske prevoze učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2019/2020 tudi iz 
neposrednih šolskih okolišev OŠ Mirna brezplačno.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Informacija o organiziranju SOU Mirnsko Temeniška dolina v prihodnje (gradivo bo dostavljeno članom OS 
pred sejo na mizo) 
 
Uvodno vsebino gradiva, ki je bilo priloženo pred sejo na mizo, je obrazložil župan. Obrazložil je razloge, ki narekujejo 
premislek o tem v katerem organu skupne uprave bo Občina Mirna sodelovala v prihodnje. Po izstopu Občine Trebnje 
iz Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina (v nadaljevanju: SOU MTDO) se postavlja vprašanje 
financiranja, saj je Občina Trebnje prispevala v proračun SOU MTD 58%. MO Novo mesto, Občina Trebnje in Občina 
Straža so ustanovile Skupno občinsko upravo občin Dolenjske (v nadaljevanju: SOU OD), kar predstavlja pomemben 
dejavnik povezovanja dolenjskih občin in tako terja temeljit razmislek o tem ali bi se Občina Mirna priključila SOU OD. 
Dodal je, da sta se župana občin Mokronog-Trebelno in Šentrupert sama že sestala glede morebitne vključitve v SOU 
Občine Dolenjske toplice, Občine Mirna Peč in Občine Žužemberk.  
 
RAZPRAVA:  
Zoran Remic je povedal, da SOU MTD svoje delo opravlja korektno, da so občine ustanoviteljice povezane v naravno  
geografsko celoto in s tega vidika obžaluje novo nastale razmere. 
Župan je dodal, da do izstopa Občine Trebnje verjetno ne bi prišlo, če bi se na predlog župana Občine Trebnje sedež 
SOU MTD prestavil v Trebnje. Opozoril je tudi, da država podpira sodelovanje občin na pokrajinski osnovi kot osnova 
prihodnjih pokrajin. Morebitna vključitev Občine Mirna v SOU OD bi pomenila razbremenitev občinskega proračuna, 
saj bodo stroški delovanja SOU MTD po izstopu Občine Trebnje poslej deljeni le na tri občine. V okviru SOU OD bo 
poleg inšpekcije in redarstva zagotovljeno tudi izvajanje drugih nalog iz 26. člena ZFO-1 (pravna služba, občinsko 
odvetništvo, notranja revizija, proračunsko računovodstvo, varstvo okolja, urejanje prostora z urbanizmom, civilna 
zaščita, požarno varstvo in urejanje prometa). Poudaril je še, da bi bil strošek delovanja SOU najnižji, če bi se vse 
občine Dolenjske združile v en skupni organ. 
Zoran Remic je izrazil nestrinjanje z dejstvom, da se ni ukrepalo pred izstopom Občine Trebnje iz SOU MTD. 
Aleš Starič je vprašal, ali bo SOU s sedežem v Novem mestu dovolj učinkovita tudi na področju Občine Mirna. 
Župan je povedal, da bo v okviru SOU OD delovala izpostava v Trebnjem. 
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna pooblašča župana, da prične s postopkom pogajanj za morebitno vključitev 
Občine Mirna v Skupno občinsko upravo občin Dolenjske. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisnikom 4. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 21.8.2019. 

 
Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
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K 7. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je člane OS seznani s pomembnejšimi projekti, ki bodo v prihodnje pomemben del proračuna: 

- IZGRADNJA VRTCA, okvirno 2.500.000,00 EUR 
- PRESTAVITEV REGIONALNE CESTE R2-215 500.000,00 EUR 
- VODOHRAN KLJUČ, ČRPALIŠČE SAJENICE, MOST V ZABRDJU, PLAZ CIRNIK 

Ostali projekti: 
- STOLP NA DEBENCU: načrtovana je izgradnja s sredstvi donatorjev, 
- CESTE: nujne sanacije, 
- VRTIČKI: iskanje alternative za vrtičke pod bloki na Sokolski: Grajske njive ali območje za Kolinsko, 
- GASILNI DOM na Mirni: naročena je IDZ, gradnja bo sočasno z obvoznico, 
- ŠPORTNI PARK: ureditev drevoreda, ki bi ga pomagali urediti občani z nakupom in posaditvijo drevesa 

nogometno igrišče z naravno travo bi financirali NZS v znesku 20.000,00 EUR Občina Mirna  
20.000,00 EUR in NK Mirna 5.000,00 EUR 

-       NARAVNO KOPALIŠČE: javno-zasebno partnerstvo in prijava na shemo CLLD.  
 
Župan je prisotne tudi seznanil z namero investitorja, ki bo spomladi 2020 začel graditi dva stanovanjska bloka s 46 
stanovanjskimi enotami (23 + 23). 
 
Vprašanja: 
Matjaž Ožek: Ali bo postajališče za avtodome urejeno v sklopu izvedbe naravnega kopališča? 
Župan: DA. 
 
Aleš Starič: V kateri fazi je prenova mostu v Zabrdju? 
Župan: Postopek pridobitve gradbenega dovoljenja je v teku.  
Aleš Starič: Ali bo organiziran prevoz šolskih otrok iz Zabrdja? 
Župan: Podatke o tem im OŠ Mirna. 
 
Anton Mirt: Zakaj vse večje projekte v letošnjem letu izvaja Komunala Trebnje d.o.o.? 
Župan: Komunala Trebnje d.o.o. se v skladu z zakonodajo prijavi na javni razpis za izbiro izvajalca in je pri tem 
uspešna oz. ponudi najnižje cene. 
Aleš Starič: Meni, da Komunala Trebnje posluje neracionalno glede na to, da je v lasti občin. 
 
Pobude: 
Matjaž Ožek je predlagal, da se pri Mercatorju v obrtni coni uredi preglednost križišča, ki je zmanjšana zaradi cipres. 
 
Irena Dim: 

- je predlagala ureditev lesenega mostu na pešpoti preko Gomilščice. 
- je predlagala postavitev prometne signalizacije za omejitev prometa za tovorna vozila (in večje traktorje) na 

JP od železniške postaje proti Brezovici. 
 

Tomaž Zorc je predlagal, da bi ureditev makadamske poti poskrbeli sami vaščani, v kolikor bi občina priskrbela 
posipni material. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18:45. 
 
 
zapisala:             ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


